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Onderwerp Stimulering fietsgebruik en stallen van fietsen
Datum 13 november 2018
Ingediend door BurgerPartij Veldhoven, D66, Lokaal Liberaal, VSA en CDA
Naar aanleiding van Algemene Beschouwingen 1 Programmabegroting 2019-2022
Programma 2.1.2 Verkeer, vervoer en Waterstaat

De raad van de gemeente Veldhoven in openbare vergadering bijeen op 13 november 2018,

kennis genomen hebbend van:
4 De programmabegroting 2019.
4 De doelstelling van het college in de programmabegroting, in programma 2.2.2 - blz 

25/26, om het fietsgebruik voor woon-werkverkeer te stimuleren.

overwegende dat:
4 Stimulering van het fietsgebruik binnen Veldhoven belangrijk is voor de mobiliteit, 

bereikbaarheid en gezondheid van de inwoners en niet alleen beperkt moet worden 
tot het woon- werkverkeer;

4 Deze stimulering gerealiseerd kan worden met de komst van (veilige, brede) 
fietspaden, meer fietsenstallingen en fietsveiligheid;

4 Er op veel plaatsen in Veldhoven een tekort is aan deugdelijke, veilige
fietsenstallingen. Denk hierbij aan bushaltes en de vernieuwde Noord Entree van het 
CityCentrum;

4 Een ondergrondse fietsenstalling bijdraagt aan een open en ruimtelijkere uitstraling 
van de Noord Entree waarvoor de infrastructuur om fietsen ondergronds te stallen 
reeds aanwezig is;

4 Het plaatsen van gestapelde fietsenstallingen in de parkeergarage en op andere 
plaatsen in Veldhoven mogelijk is;

4 Er in het verkeer veel knelpunten zijn aangaande de veiligheid en zichtbaarheid van 
de fietsers (o.a. rotondes aan de Sterrenlaan, kruispunt Eindhovensebaan en 
Sondervick, verlichting verlengde Oersebaan maar ook bij MFA Midden);

4 De meeste fietspaden smal zijn en de toename van het gebruik van de fietspaden en 
van uiteenlopende typen fietsen niet meer aan kunnen.

verzoekt het college:
1. Om met een voorstel te komen om (gestapeld) ondergronds stallen van fietsen in de 

parkeergarage onder het Meiveld en op knelpunten zoals bushaltes en City Centrum 
te realiseren;

2. De knelpunten met betrekking tot fietsveiligheid in beeld te brengen;
3. In het tweede kwartaal van 2019 met een raadsvoorstel te komen waarin, de onder 

1 genoemde, fietsstallingen kunnen worden gerealiseerd en op welke wijze het 
fietsgebruik verder gestimuleerd wordt;

en gaat over tot de orde van de dag.
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